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PROTOKÓŁ NR XLIV/2022 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 28 kwietnia 2022 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
7. Pani Barbara Myrcha   - Kierownik GOP 
 
XLIV Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 10 
dotyczącego podjęcia uchwały ustalenia wysokości diet dla Radnych Gminy Siedlce oraz o zdjęcie 
punktu nr 11 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia zasad 
zwiększenia środków funduszu sołeckiego. 
 
Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie w punkcie 10 projektu uchwały w sprawie 
zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce na 2022 rok oraz w punkcie 11 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Rady Gminy Siedlce na 2022 rok.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu 
nr 10 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Gminy Siedlce. W 
wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu 
nr 11 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad zwiększenia środków funduszu 
sołeckiego. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punkcie nr 
10 projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce na 2022 
rok. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punkcie nr 
11 projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Rady Gminy Siedlce na 2022 rok. W wyniku 
głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty. 
 
 
W wyniku głosowania za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 porządek obrad z uwzględnieniem 
został przyjęty.  
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Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2021 rok; 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2021 rok; 
4. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy; 
5. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 

dofinansowanie zadania pn. ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 3666W na odcinku od 
ul. Pałacowej w Stoku Lackim do końca m. Grubale wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej 
– III etap”; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania oraz sposobu rozliczania i kontroli 
wykorzystania dotacji celowych z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom ogrodowym 
prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Siedlce; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022 rok; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce 

na 2022 rok; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany planu pracy Rady Gminy Siedlce na 2022 rok; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022 r.; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Pruszynek; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów wsi Ujrzanów oraz fragmentów wsi Joachimów w gminie Siedlce; 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 

2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso należności 
podatkowych pobranych od osób fizycznych; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 
2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Chodów; 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Opole – 

Świerczyna; 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji; 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 
22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 

Sp. z o.o.; 
23. Przedstawienie zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Siedlce; 
24. Sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Siedlce z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021; 
25. Informacje Przewodniczącego Rady; 
26. Wolne wnioski, informacje; 
27. Zamknięcie obrad.              
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Ad.2 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2021 rok; 
 
Pan Aspirant sztabowy Sławomir Stefaniak omówił stan bezpieczeństwa na terenie gminy Siedlce.  
 
Radny L. Kamiński poinformował, że cyt.:” Zdaniem policji stan bezpieczeństwa na terenie gminy 
pogorszył się, sądzę, że na tą sytuację miał również wpływ stan bezpieczeństwa na terenie Ujrzanowa. 
Według moich obserwacji w Ujrzanowie nie działa żadne prawo, ani o ruchu drogowym, ani o drogach 
publicznych, nie mówiąc o prawie wodnym czy prawie o ochronie środowiska. U nas wszystko 
wszystkim wolno, tylko najmniej wolno naszym mieszkańcom, oni muszą się na to godzić, muszą się do 
tego dostosować. Najgorsza sytuacja jest na drodze krajowej nr 63. Na odcinku około 400m jest w 
miarę bezpiecznie, bo są chodniki po obu stronach drogi, trochę zniszczone, ale są. Jest również 
oświetlenie, które oświetla zarówno oba chodniki jak i jezdnię, ale dalej jest tylko gorzej. Na przystanku 
przy skrzyżowaniu nie ma chodników, nie ma przejścia, ale tu jeszcze nie jest najgorzej, bo samochody 
zjeżdżające jak i wjeżdżające na skrzyżowanie jadą wolno, ale najgorzej jest natomiast  na samym 
skrzyżowaniu. Często tamtędy przechodzę i widzę dość świeże elementy plastikowe od samochodów. 
Jest również niebezpiecznie na dalszej części drogi nr 63 szczególnie wczesnym rankiem i późnym 
wieczorem, bo nie ma oświetlenia, ani chodników, nie mówiąc o przejściach dla pieszych. Ruch 
samochodów jak i pieszych jest dość duży, bo w okolicach tego odcinka zlokalizowanych jest kilka 
zakładów pracy, które zatrudniają około 400 osób. Nie wszyscy dojeżdżają samochodami, a rowerami 
czy komunikacją miejską, z której muszą do miejsca pracy przejść po rychliwej, ciemnej drodze od 
przystanku. Ludzie wysiadają na ulicy Ujrzanowskiej, idą drogą powiatową, wysiadają na krzyżówce 
idąc przez to skrzyżowanie. Przez pewien czas była nadzieja, że to się zmieni, mieszkańcy przeznaczyli 
część funduszu sołeckiego na projekt budowlany oświetlenia. Projekt został opracowany z pozwoleniem 
na budowę, przeleżał w gminnej zamrażarce 3 lata, a potem władze gminy uznały, że nie nadaje się do 
realizacji. Straciliśmy pieniądze i nadzieję, ale mamy jeszcze wiarę, bo w roku 2018 zostało zawarte 
porozumienie między Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad a gminą Siedlce na realizację 
inwestycji pn.” Poprawa bezpieczeństwa ruchu pieszego na drodze krajowej nr 63 poprzez budowę 
ciągu pieszego”. Na dzień dzisiejszy ta inwestycja jest na etapie projektowania, a my zaczynamy już 
tracić wiarę, że kiedyś będzie zrealizowana. Bardzo niebezpiecznym miejscem jest przystanek 
komunikacji. W okolicach tego przystanku jest lewoskręt, trzy pasy ruchu i pobocze o szerokości 1 
metra. Jest to teren niezabudowany w myśl przepisów ruchu drogowego więc samochody jadą bardzo 
szybko. Nie ma przejścia dla pieszych i mieszkańcy nie mają którędy dojść do przystanku, a 
szczególnie ludzie starsi. Jak mogą ludzie korzystać z komunikacji jak nie mogą do niej dojść. Podobna 
sytuacja jest na przystanku przy skrzyżowaniu z drogą 1162. Przy suchej pogodzie tuman kurzu spada 
na dachy i elewację budynków przy tej drodze, a przy mokrej pogodzie przechodnie są ochlapywani 
błotem. Najbardziej niebezpieczny odcinek to skrzyżowanie drogi gminnej 1162 z drogą krajową nr 2, z 
obwodnicą. Po uruchomieniu działalności firmy kurierskiej samochody jeżdżą jak chcą, wjeżdżają na 
krajową dwójkę, zjeżdżają, a ciężarowe jadą pod prąd bo nie mogą ze swojego pasa wjechać na tą 
drogę. Przypominam, że to skrzyżowanie jest jedynym miejscem, w którym mieszkańcy tej części 
Ujrzanowa od miasta mogą dostać się do świetlicy, plac zabaw, siłownię zewnętrzną czy na pole. Kto 
odpowie w jaki sposób zgodnie z przepisami ruchu drogowego mają to zrobić. Może Pan Wójt, a może 
Komisja Spraw Społecznych, która badała tą sprawę. Do tej pory na drogach w Ujrzanowie ginęły 
zwierzęta, ale teraz zaczynają ginąć ludzie. Dnia 23.02.2022r. zginął mieszkaniec Ujrzanowa na drodze 
krajowej nr 2, natomiast 08.04.2022r. około godziny 22.00 samochód potrąciła mieszkankę Strzały, 
pracownika jednego z zakładów w okolicy tego skrzyżowania. To było na skrzyżowaniu ulicy Brzeskiej i 
Terespolskiej. My się zajmujemy różnymi sprawami, a o bezpieczeństwie chyba trochę zapominamy. 
Chcę Państwa poinformować odnośnie drogi gminnej 1162, jeżeli ta przebudowa będzie się 
przedłużała, jeżeli nasi mieszkańcy mają jeszcze dłużej cierpieć posuniemy się do rzeczy ostatecznych. 
Zorganizujemy komitet protestacyjny i zablokujemy ta drogę. Powiadomimy prokuraturę o działaniach 
gminy zagrażających życiu i zdrowiu naszych mieszkańców ze względu na tą drogę”. 
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Pani Ewa Zielińska Sołtys miejscowości Ujrzanów zwróciła uwagę, że dzieci jeżdżą rowerami do szkoły 
w Białkach, a kierowcy nie jadą prosto przez łącznik, przez obwodnicę tylko skręcają w lewo bądź w 
prawo. Pani Sołtys zwróciła się z prośbą o częstsze patrole policji w tym miejscu w godzinach 15.00 – 
17.00.  
 
Radny M. Walo podkreślił, że analizując rok 2021 dostrzegamy, że pogorszył się stan bezpieczeństwa 
w ruchu drogowym, ale za pogorszenie tego stanu bezpieczeństwa odpowiada nie tylko policja. Na 
niektórych odcinkach widać polepszenie tego stanu między innymi trasa 63 wzdłuż ulicy Łukowskiej. 
Droga ta jest przykładem oznakowania, oświetlenia i nadzorowania przez policję drogową w 
odpowiednim czasie. Policja robiąc analizę stanu bezpieczeństwa bierze pod uwagę topografię zdarzeń 
i zagrożenia jakie występują w danym czasie. Dostosowanie patroli, które czuwają wzdłuż tej drogi ulicy 
Łukowskiej powoduje, że tutaj praktycznie zdarzeń drogowych nie ma. Występują kolizje drogowe w 
punktach takich jak skrzyżowania. Pogorszył się natomiast stan bezpieczeństwa na obwodnicy, ale są 
obawy, że będzie gorzej. Przyczyną tego będzie wzmożony ruch oraz prace, które na jednym odcinku 
już trwają a wzdłuż drugiego odcinka wkrótce się rozpoczną w kierunku od Muchawki do węzła. Radny 
zwrócił się do policji, aby w momencie opiniowania zmian organizacyjnych skutecznie dążyć do tego 
żeby maksymalnie tą prędkość ograniczyć. Wystąpi bardzo dużo nowych skrzyżowań, prace już w tej 
chwili trwają na połowie obwodnicy i coraz częściej pojawiają się maszyny budowalne. Ponadto Radny 
Mikołaj Walo zwrócił się z prośbą do policji, aby w maksymalny sposób pomogła zwalczać 
niebezpieczne wysypiska, które na obszarze wzdłuż obwodnicy na wysokości miejscowości Grabianów 
znajduje się, a są to pozostałości z przestępstw.  
 
Pani Edyta Ambroziak Sołtys miejscowości Stok Lacki poinformowała, że rodzicie odwożący dzieci do 
szkoły w Stoku Lackim zatrzymują się przy barierce, przy furtce. Dzieci wychodzące muszą omijać 
samochód co jest bardzo niebezpieczne i grozi potrąceniem. Pani Sołtys zwróciła się z prośbą o 
interwencję w tej sprawie.  
 
Radny R. Chojecki zwrócił uwagę, że trwa budowa autostrady, mieszkańcy Igań ponoszą duży koszt tej 
budowy, ponieważ w tej miejscowości znajdują się trzy obiekty inżynieryjne, dwa wiadukty i przejście dla 
zwierząt. Jest  bardzo dużo podwykonawców i duży ruch. Na ulicy Wyględówka zostało wprowadzone 
ograniczenie tonażu do 10 ton, ale nie jest to przestrzegane. W dalszym ciągu jeżdżą tą drogą 
samochody ciężarowe jak również pojazdy budowy. Radna zaapelował o ograniczenie prędkości do 
30km/h oraz o wzmożenie liczby patroli policji na tej drodze jak również na ulicy Prądzyńskiego. Jest 
przewidziana droga do obsługi pojazdów budowlanych Gościńcem, ale wszystkie mniejsze samochody, 
wszyscy podwykonawcy jeżdżą ulica Prądzyńskiego, która jest w fatalnym stanie. Radny nadmienił, że 
będzie również apelował o ograniczenie prędkości również na tej drodze jak i o częstsze kontrole policji.  
 
Ad.3 
Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2021 rok; 
 
Pan mł. bryg. Paweł Kulicki przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na 
terenie Gminy Siedlce za 2021 rok. 
 
Ad.4 
Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z XLIII Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
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Ad.5 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na dofinansowanie 
zadania pn. ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 3666W na odcinku od ul. Pałacowej w 
Stoku Lackim do końca m. Grubale wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej – III etap”; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/557/2022 w sprawie w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Budowa chodnika w 
ciągu drogi powiatowej nr 3666W na odcinku od ul. Pałacowej w Stoku Lackim do końca m. Grubale 
wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej – III etap,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania oraz sposobu rozliczania i kontroli 
wykorzystania dotacji celowych z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym 
rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/558/2022 w sprawie określenia trybu udzielania 
oraz sposobu rozliczania i kontroli wykorzystania dotacji celowych z budżetu Gminy Siedlce 
stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Siedlce,  
została podjęta głosami: za - 12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 3. 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022  rok; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny L. Kamiński odniósł się do programu miast Mazowsze 2000 i przeznaczeniu środków. Radny 
nadmienił, że w większości dokładano środków do inwestycji gdzie było ich brak, ale również dołożono 
do Ujrzanowa, gdzie środki były w pełni zabezpieczone. Wprowadzono 10.000 złotych, a zdjęto środki 
własne z funduszu sołeckiego. Zgodnie z prawem o funduszu sołeckim decyduje sołectwo i czy nie 
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należałoby teraz zwołać zebranie sołeckie w celu podjęcia uchwały i zmiany przeznaczenia środków w 
wysokości 10.000 złotych na inny cel. 
 
Pani Dorota Dmowska – Paczuska poinformowała, że środki, o którym mówi Radny Kamiński są 
uzyskane z Urzędu Marszałkowskiego. Gmina decydując o ich przeznaczeniu zwraca uwagę, które 
sołectwo nie brało udziału w tym konkursie, czy się nie powtarza oraz na jaki cel środki z funduszu 
sołeckiego zostały przeznaczone. 
 
Pan Sławomir Jagiełło Zastępca Wójta podkreślił, że z reguły fundusze sołeckie przeznaczane są na 
zadania inwestycyjne i rzadko się zdarza, aby te środki pokryły to zadanie w całej rozciągłości. Również 
w tym przypadku w związku ze wzrostem cen i usług to zadanie może się nie zamknąć w danej kwocie, 
ale wartość zadania zostanie określona po przetargu i wyłonieniu wykonawcy. W sytuacji gdy wysokość 
środków na wykonanie tego zadania będzie wystarczająca, fundusz sołecki nadal funkcjonuje w 
budżecie gminy, a sołectwo do końca września ma możliwość przeznaczenia tych środków na inny cel.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce nadmienił, że sołectwo może zwołać zebranie i przeznaczyć 
kwotę 10.000 złotych na inny cel po przetargu i wyłonieniu wykonawcy, gdy wartość zadania będzie 
niższa. 
 
Radna A. Olszak w tym punkcie poruszyła również zagadnienia dotyczące wpływu z kar umownych 
oraz zwiększenia wydatków majątkowych.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/559/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2022 rok,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/560/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce na 2022 rok; 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/561/2022 w sprawie zmiany planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce na 2022 rok,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Rady Gminy Siedlce na 2022 rok; 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/562/2022 w sprawie zmiany planu pracy Rady 
Gminy Siedlce na 2022 rok,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2022r.; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/563/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 
2022r., została podjęta głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 3. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Pruszynek; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/564/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Pruszynek, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 2. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/565/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zamianę nieruchomości, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów wsi Ujrzanów oraz fragmentów wsi Joachimów w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radna B. Gorzała poinformowała, że projekt uchwały był dyskutowany na Komisji i uzyskał pozytywna 
opinię, ale dotarły do niej informacje ze strony mieszkańców, którzy są zaniepokojeni tym, iż uchwała 
jest przygotowywana dla jednej firmy i na takich warunkach. Po przeanalizowaniu materiałów 
dostarczonych przez mieszkańców Radna nadmieniła, że zgadza się z ich postawą. Firma, która 
przedstawiła warunki dzierżawy dla mieszkańców są niekorzystne. Mieszkańcy w swoich wnioskach 
zgłaszali potrzebę i chęć przeznaczenia tych działek pod fotowoltaikę, ale w tej uchwale nie dotyczy to 
zmiany dla całego terenu tylko wybiórczo dla niektórych działek. Ponadto w umowie jest zapis, że 
wydzierżawiający zobowiązuje się wydać dzierżawcy w posiadanie nieruchomość w stanie przydatnym 
do umówionego użytku. Wydzierżawiający zobowiązuje się do zaniechania jakichkolwiek działań, które 
mogłyby prowadzić do ograniczenia energetycznej elektrowni fotowoltaicznej lub zakłócenia jej 
działania, w szczególności nie będzie on budował lub zezwalał na budowę w pobliżu elektrowni żądnych 
przeszkód lub budowli oraz nie będzie sadził tam żądnych drzew i wysokich krzewów. Ograniczenie to 
nie dotyczy roślin istniejących w chwili zawarcia umowy. Przedmiotowe ograniczenia obejmują teren 
objęty umową jak również teren nie objęty umową w obrębie 100 metrów licząc na zewnątrz od 
wschodniej i zachodniej krawędzi dzierżawionej nieruchomości i 50 metrów licząc na zewnątrz od 
północnej i południowej krawędzi dzierżawionej nieruchomości. Ten zapis niepokoi mieszkańców.  
 
Radny L. Kamiński zwrócił się z wnioskiem, aby przy naborze wniosków kontaktowano się z 
właścicielami działek, aby nie dochodziło do takiego zaskoczenia. 
 
Radny M. Walo podkreślił, że należy oddzielić umowę od projektu uchwały. Umowa o warunkach 
dzierżawy jest pomiędzy dwiema stronami i każdy podpisujący warunki dzierżawy powinien je głęboko 
przeanalizować. Radny zwrócił uwagę, że z tego co jest w studium został wyjęty fragment. W studium 
jest opracowanie, z którego wynika, że większy jest obszar z przeznaczeniem na to przedsięwzięcie, a 
w przedmiotowej uchwale objęto planem tylko jego fragment. Radny poddał pod wątpliwość czy w taki 
sposób można procedować, pochylając się nad wnioskiem jednego inwestora powstaje pytanie co 
stanie się z powierzchniami, które znajdują się pomiędzy zaznaczonymi działkami, które w studium są 
opracowane z przeznaczeniem na ten cel. Zdaniem Radnego opracowując plan zagospodarowania 
powinien on być wykonany na całej płaszczyźnie w miejscowości z zyskiem dla wszystkich 
mieszkańców.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że w sprawie uchwalenia planu 
zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowych działek zgłosili się właściciele z prośbą o 
przeznaczenie ich pod fotowoltaikę. Pan Wójt nadmienił, że nie można przeznaczać w planie 
zagospodarowania na ten cel gruntów 3 klasy oraz działek, których właściciele nie wyrażają zgody na 
ich przekształcenie. Po podjęciu uchwały właściciele nieruchomości nie są zobowiązani wydzierżawić 
gruntów konkretnej firmie tylko tej, która przedstawi korzystniejszą ofertę. Dopóki nieruchomość nie 
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zostanie sprzedana bądź wydzierżawiona właściciel może wykorzystywać grunt na dowolny cel. Firma 
zobowiązała się pokryć koszty zmiany planu zagospodarowania dla właścicieli, którzy chcą 
wydzierżawić działki pod fotowoltaike. W studium jest zaznaczony większy obszar z takim 
przeznaczeniem, ale nie wszyscy właściciele działek wyrazili zgodę na zmianę planu.  
 
Pani Mariola Maciak – Kupińska Sołtys miejscowości Joachimów zwróciła się z prośbą, aby odbyło się 
spotkanie z mieszkańcami w celu poinformowania ich o takich zmianach.  
 
Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy. 
Przewodniczący obrad wznowił obrady Sesji. 
 
Radny M. Walo poinformował, że w przerwie odbył rozmowę z Panem projektantem Piotrem Foglem, 
który przedstawił, iż projekt w załączniku nr 2 nie pokrywa się ze studium zagospodarowania 
przestrzennego. Zmniejsza się obszar pod fotowoltaikę, a skrócone zostały działki nr 84, 85, 89, 90, 93, 
94, 96. Nie pokrywają się w proporcji ze studium z tego powodu, że inwestor ma trudności w uzyskaniu 
pozwolenia z tego względu, że obszar ten o powierzchni około 3ha położony jest na glebach klasy 
trzeciej. Radny Mikołaj Walo podkreślił, że wycofuje wcześniejszy wniosek, iż podjęcie przedmiotowej 
uchwały byłoby niezgodne ze studium.  
 
Radny A. Rymuza zwrócił uwagę, że formalnie plan zagospodarowania uchwala gmina i również gmina 
go zatwierdza. W przedmiotowej uchwale nie ma żadnego przekroczenia powierzchni, które są 
zaznaczone w studium. Zmniejszenie wynika z tego iż pozostałe grunty znajdują się na gruntach klasy 
trzeciej. Rada nie ma prawa narzucać żadnej ze stron warunków umowy, jest to cywilna umowa i każda 
ze stron ponosi ryzyko. Ryzykiem firmy jest to, że po opłaceniu kosztów zmiany planu 
zagospodarowania właściciele gruntów nie podpiszą umowy, natomiast mieszkańcy podpisując umowę 
powinni jak najbardziej zabezpieczyć ją dla siebie. 
 
Radny L. Kamiński zaproponował, aby ta uchwałę w dniu dzisiejszym odrzucić, przeprowadzić 
konsultacje z mieszkańcami i powrócić do jej procedowania za miesiąc. 
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny podkreślił, że jest to uchwała intencyjna o przystąpieniu, a 
podjęcie jej dopiero otwiera możliwość przeprowadzenia konsultacji społecznych. Nie można rozpocząć 
procedury, konsultacji bez podjęcia uchwały intencyjnej.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/566/2022 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Ujrzanów oraz 
fragmentów wsi Joachimów w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 11, przeciw – 1, 
wstrzymujące się – 3. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 
r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso należności 
podatkowych pobranych od osób fizycznych; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/567/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso należności podatkowych pobranych od osób fizycznych, została 
podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 
r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/568/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Chodów; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/569/2022 w sprawie zarządzenia wyborów 
przedterminowych sołtysa Sołectwa Chodów, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.19 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Opole – 
Świerczyna; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/570/2022 w sprawie zarządzenia wyborów 
przedterminowych sołtysa Sołectwa Opole – Świerczyna, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
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Ad.20 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący obrad 
zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/571/2022 w sprawie przekazania petycji, została 
podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.21 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/572/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 15, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.22 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/573/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.23 
Przedstawienie zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Siedlce; 

 
Pani Barbara Myrcha Kierownik GOPS przedstawiła zasoby pomocy społeczne za rok 2021 dla Gminy 
Siedlce. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że powyższe zagadnienie było przedmiotem 
obrad Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymało pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do przedstawionego materiału.? 
 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy 
Siedlce została przyjęta stosunkiem głosów: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.24 
Sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Siedlce z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2021; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że sprawozdanie z rocznego programu 
współpracy Gminy Siedlce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2021 zostało omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty, 
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymało pozytywną opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się 
z pytaniem: czy są uwagi lub pytania do przedstawionego sprawozdania? 
 
Uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że sprawozdanie z rocznego programu współpracy Gminy Siedlce z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
rok 2021, zostało przyjęte stosunkiem głosów: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.25 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o: 

 Terminie składania oświadczeń majątkowych przez Radnych Gminy Siedlce; 

 Przewodniczący Rady przedstawił i przekazał do Pana Wójta Interpelację Radnej Anety Olszak. 
 
Ad. 24   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W punkcie wolne wnioski i informacje zostały poruszone następujące zagadnienia: 
 
- zamieszczenie na stronie internetowej informacji dotyczącej składania wniosków na wycinkę lasu i 
wiatrołomów; 
- zamieszczenie informacji na stronie internetowej informacji, że mija termin składania deklaracji o 
sposobie ogrzewania domów; 
- uprzątnięcie chodnika w Starych Iganiach po zakończeniu prac; 
- interwencja w związku w wyznaczeniem trasy poruszania się dużych samochodów w związku z 
powstaniem na terenie gminy Skórzec żwirowni, z której pozyskiwane będzie kruszywo na budowę 
autostrady; 
- uzupełnienie oznakowania na drogach powiatowych i gminnych; 
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- zakupienie i zamontowanie fotoradarów przy wjeździe do lasu przy przedłużeniu ulicy Wojskowej i 
przedłużeniu ulicy Leśnej w Grabianowie oraz tablic z informacją, że teren jest monitorowany; 
- interwencja w związku z dużą ilością połamanych drzew na terenie lasu należącego do wspólnoty w 
miejscowości Grabianów oraz na drogach leśnych; 
- naprawa nawierzchni asfaltowej na ulicy Bukietowej i Promiennej w Stoku Lackim po wykonaniu 
kanalizacji; 
- umieszczenie kosza na śmieci na placu zabaw w miejscowości Joachimów oraz wpisanie tego punktu 
do odbioru odpadów; 
- umieszczenie znaku „Zwierzęta na drodze” w miejscowości Topórek; 
- udrożnienie rowów przy drodze w miejscowości Topórek; 
- zakup i montaż foto pułapek na terenie gminy w miejscach gdzie tworzą się dzikie wysypiska śmieci; 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XLIV Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XLIV Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XLIV/557/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 
dofinansowanie zadania pn. ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 
3666W na odcinku od ul. Pałacowej w Stoku Lackim do końca m. Grubale 
wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej – III etap”; 

2.  XLIV/558/2022 

w sprawie określenia trybu udzielania oraz sposobu rozliczania i kontroli 
wykorzystania dotacji celowych z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom 
ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy 
Siedlce; 

3.  XLIV/559/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022 rok; 

4.  XLIV/560/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

5.  XLIV/561/2022 
w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce na 
2022 rok; 

6.  XLIV/562/2022 w sprawie zmiany planu pracy Rady Gminy Siedlce na 2022 rok; 

7.  XLIV/563/2022 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 
2022r.; 

8.  XLIV/564/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Pruszynek; 

9.  XLIV/565/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 

10.  XLIV/566/2022 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Ujrzanów oraz 
fragmentów wsi Joachimów w gminie Siedlce; 

11.  XLIV/567/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 
marca 2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso należności podatkowych pobranych od osób 
fizycznych; 

12.  XLIV/568/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 
marca 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso; 

13.  XLIV/569/2022 
w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa 
Chodów; 

14.  XLIV/570/2022 
w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Opole 
– Świerczyna; 

15.  XLIV/571/2022 w sprawie przekazania petycji; 
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16.  XLIV/572/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

17.  XLIV/573/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


